

Styrelsemöte 2016-11-01

Tid: 17.15-19

Plats: D33

Närvarande: Isa Welander, Felicia Hedström, Johanna Lenhammar, Julia Wistrand, Johanna Nyrén, Johanna von Zeiple, Evelina Sundling, Ulrika Britte, Charlotte Göransson, Maja Danlid, Sofia Sjöberg, Araken Dos Santos.

Dagordning

1. **Mötet öppnas**
2. **Godkännande av arbetsordningen**
3. **Val av sekreterare och justerare**
4. **Inlägg av övriga frågor**
5. **Fastställande av dagordningen**
6. **Minutrundan**
7. **Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet**
8. **Ordförande UU**
9. **Ordförande SU**
10. **Ordförande NLU**
11. **Ekonomiansvarig**
12. **Sponsansvarig**
13. **Medlemsansvarig**
14. **Informationsansvarig**
15. **Styrelseordförande**
16. **Diskussionspunkter**
 - PULS ekonomi
17. **Grön sektion/Gröna veckan**
18. **Lån PiLS**
19. **Lån PAMP**
20. **Externa organisationer**
21. **Kalendern**
22. **Övriga frågor**
23. **Åtgärdslista**
24. **Nästa möte**
25. **Mötet avslutas**

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Johanna Nyrén

Justerare: Amanda Jönsson

Dagordning

1. Mötet öppnas

Vice ordförande Isa Welander öppnar mötet.

2. Godkännande av arbetsordningen

Mötet godkänner arbetsordningen.

3. Val av sekreterare och justerare

Mötet väljer Julia Wistrand till sekreterare och Felicia Hedström till justerare.

4. Inlägg av övriga frågor

5. Fastställande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen.

6. Minutrundan

7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet

8. Ordförande UU

Möte med Peter Nilsson

Höstmöte

Uppstartsmöte styrelsen 2017

Studentrepresentanter

Uppstartsmöte nya Ordförande i utbildningsutskottet

Utskottsmöte

Ändrat och skapat evenemang för torsdagsplugg för att slippa kugg

9. Ordförande SU

Överlämning

Nya arbetsgrupper

Arbetsbeskrivningar

Marknadsföring inför quiz Pub

10. Ordförande NLU

Mailat arbetsgrupperna

Återkopplat till mentorsprojektet och VB

Överlämningsarbete

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Johanna Nyrén

Justerare: Amanda Jönsson

Höstmöte

11. Ekonomiansvarig

Bokfört massor
Rensat i bokföringen
Försökt sammanställt PULS ekonomi
Möte med revisor-Elin

12. Sponsansvarig

Påbörjat överlämning
Marknadsfört Lerina

13. Medlemsansvarig

Höstmötet!
Första överlämningsmötet.
Skickat protokoll från höstmötet till justerarna för godkännande.

14. Informationsansvarig

Höstmötet
Överlämning

15. Styrelseordförande

Frånvarande.

16. Diskussionspunkter

16.1 PULS ekonomi

Johanna presenterar hur ekonomin ser ut.

17. Grön sektion/Gröna veckan

Diskussionen, kring inköp av plastartiklar, som förts är att vi känner att det behövs mer belägg för vad som krävs och hur det ska införas. Spontant har vi inte så många evenemang som är mindre än 30 personer.

- Förvaring?
- Hantering (diska, skötas om- vem?)
- Vad Grön Sektion säger om att det är menat att vara fler än 30 personer men på eventet är det inte så många som dyker vad gäller då?
- Om man inte har några för färre personer än 30, behöver vi ha artiklar?
- Mötet bordlägger punkten till nästa vecka.

18. Lån PiLS

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Johanna Nyrén

Justerare: Amanda Jönsson

Handkassan som tilldelas gruppen tillhör PULS. Grupperna ska söka lån för handkassan för att pengarna tillhör PULS och inte arbetsgrupperna. Lånet är egentligen för att det ska bli tydligt vem pengarna tillhör.

- Vem är personligen ansvarig för handkassan och likaså lånet? - jämfört med de andra anvisningarna för ansvar gällande handkassan.

Mötet röstar igenom ansökan om lån.

19. Lån PAMP

Mötet röstar igenom ansökan om lån. På samma premisser som punkten ovan.

20. Externa organisationer

Lernia annonserar.

21. Kalendern

Datum för: verksamhetsberättelse & testamente.

22. Övriga frågor

23. Åtgärdslista

Alla: Kika på konkreta förslag på saker eller evenemang som vi skulle vilja genomföra för den eventuella vinsten. Argumentera för varför detta skall köpas in eller evenemang skall genomföras "ex. Sektionen skulle behöva en kamera för det används av xx och bla (...). Tillägg en "budget" eller eventuell summa.

Hanna: Se frågor under punkten "Grön Sektion/Gröna Veckan", för att kunna ta beslut i frågan angående plastartiklar.

Johanna L: Återkopplar angående beslut gällande lån.

24. Nästa möte

2016-11-08 kl. 17:15

25. Mötet avslutas

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Johanna Nyrén

Justerare: Amanda Jönsson
